
Protokół spotkania uczestników Intergrupy „ Fala” w dniu 01.12.2024 r.
Plan spotkania :

1. Otwarcie – Modlitwa o Pogodę Ducha;
2. Odczytanie 12 Tradycji ; 
3. Sprawozdanie – co słychać w grupach , sprawozdanie mandatariuszy i przedstawicieli

grup . Mandatariusze i przedstawiciele grup zdali relację co słychać na grupach; 
4. Sprawozdanie służebnych : 

               Asia – służba informacji publicznej  – Karolina w zastępstwie zdała relację :  27.08 w
Radio  Plus  wraz   Karolem  rzecznikiem  Regionu  wzięli  udział  w  audycji  pt.  „  Jestem
Alkoholikiem „ poinformowali o Wspólnocie, podali  numery telefonu do PIK-u, puszczono
spot radiowy o AA podczas audycji kilka razy, 02.10. odbyły się dwa spotkania informacyjne
dla funkcjonariuszy służby więziennej w Goleniowie, w celu przybliżenia idei AA dla młodych
funkcjonariuszy służb więziennych ,  dalo to efekt bo ilość  mitingów w ZK w Goleniowie
zwiększyła się do pięciu grup , mitingi są raz w miesiącu w pięciu grupach ; 19.11 –  odbyło
się spotkanie informacyjne  dla studentów stacjonarnych V roku psychologii  na Akademii
Nauk  Stosowanych  towarzystwa  Wiedzy  Powszechnej  w  Szczecinie  .  Studenci  otrzymali
informację o wspólnocie i  poznali  nasze historie ,  by w przyszłej  pracy psychologa MIELI
świadomość  że  ich  pacjenci  mogą  też  uzyskać  pomoc  w  naszej  wspólnocie  AA.  Kolejne
spotkanie ze studentami odbyło się 23.11.  w formule on- line.  W spotkaniu wzięli  udział
zaoczni  studenci   III  roku kierunków :  resocjalizacji  oraz  pedagogika opiekuńcza i  pracy z
rodziną.  22.11 w siedzibie MOPR odbyło się spotkanie kierownikami wszystkich Rejonowych
Ośrodków  MOPR  w   Szczecinie  ,  opowiedzieliśmy  o  wspólnocie  AA,  nasze  historie  ,
przekazaliśmy wizytówki do lokalnego PIK-u , plakaty oraz wykaz mitingów a także broszury.
Tego samego dnia zostaliśmy zaproszeni przez jedną z Kierowniczek do wzięcia udziału w
spotkaniu z pracownikami Regionalnego Centrum Kryzysowego w Szczecinie przy ul. Struga
10 . Spotkanie odbyło się w poniedziałek 26.11.  
         Karolina – alkoholiczka i  rzecznik Intergrupy Fala w zastępstwie Karola koordynatora
do więzień, poinformowała , że mitingi się odbywają regularnie w Szczecinie i Goleniowie ;   
Beata – alkoholiczka  i  skarbnik Intergrupy Fala - saldo po ostatniej Intergrupie : 2837,20 zł,
wpł. na dzisiejszej intergrupie 1350 zŁ, do opłaty pik za 2 miesiące po opłacie pik -u mamy  :
3787,20 zł, do rozliczenia zostały warsztaty medytacji;   tramwaje i autobusy opłacone na
bieżąco ; 
        Wojtek -  relacje zdała Karolina -  w zastępstwie -  współpraca z Ośrodkami Służby
Zdrowia typu : Mączna, detoks, terapie, - mitingi się odbywają , o 18.00 i 15.00,  wszystko
jest dobrze; 
        Karina – alkoholiczka i  kolporter Intergrupy zadała pytanie o plakaty z 
wykrzyknikiem skąd je pobierać, skąd je zamawiać, poinformowała ,że chciałaby  rozliczyć :
9,20 zł za  materiały dla Asi pełniącej służbę  informacji Publicznej,  37zł  za Wielką Księgę na
Mączną;  poinformowała również ,  że chciałaby   wybrać się na warsztaty  Kolportera w
marcu , Intergrupy , Intergrupa  jest za  sfinansowaniem takich warsztatów; 
       Karolina-  alkoholiczka i  rzecznik Intergrupy Fala poinformowała o wyborach  służebnych
które odbyły się w Regionie ;    
        Karolina - alkoholiczka i  rzecznik Intergrupy Fala  poinformowała, że Ewa –  łącznik
internetowy  zrezygnowała  ze  służby  ze  względów  zdrowotnych  ,  więc   szukamy  nowej
chętnej osoby do tej służby ; 
      5.Wolne wnioski, wolne sprawy :



             Zbyszek – alkoholik, sprawa PIK-u , pełniłem dyżury w PIK wiele lat temu , byłem też
łącznikiem   internetowym,  pełniłem  służby  na  wszystkich  szczeblach  wspólnoty,  w  PiK
mieliśmy  sprzęt  do  nagłośnienia  ,  który  został   niestety  skradziony  przez  2  członków
Wspólnoty   i  oddany  do lombardu,  po jakimś czasie wykupiliśmy ten sprzęt z  kolegą z
lombardu, było to już  około  5-7 lat temu , sprzęt  przez te lata był przechowywany u  mnie
w domu  i chcę go dzisiaj oddać z powrotem do Pik- u ,  bo jest to własność wspólnoty.    
           Jakub – alkoholik z grupy Ostrowska zgłosił  potrzebę zorganizowania warsztatów dla
osób  prowadzących miting, 
           Karolina  odniosła  się  do  sprawy i  zaproponowała   żeby grupa na Ostrowskiej
zorganizowała  takie  warsztaty  mogą  one  być  nawet  w  centrum   mityngowym  tu  u
Dominikanów , ale sugestia jest taka   
żeby grupa sama podjęła inicjatywę zorganizowania takich warsztatów;  
           Karina alkoholiczka  –  zgłosiła  zapotrzebowanie  tego tupu warsztatów ale  dla
wszystkich  służb  , które są na grupach, no ale trzeba zorganizować takie warsztaty ;
            Żaklina – alkoholiczka  opowiedziała o mitingu na którym również doznała przykrości ,
były na nim wulgaryzmy, krytyka jej  osoby przez osobę prowadzącą miting , bo przeczytała
w ramach wypowiedzi Codzienne Refleksje, poczuła  poniżenie i upokorzenie i w związku z
tym uważa  ze faktycznie przydałyby się warsztaty dotyczące prowadzenia mitingów;  
            Andrzej – alkoholik podzielił się swoim doświadczeniem i poinformował , że on
również „walczy”  z wulgaryzmami na mitingu, jest  za takimi warsztatami , no ale może to
być tez problematyczne bo nie można  wpływać na prowadzącego miting na każdej grupie ,
na  każdą  grupę  ,ponieważ  trzeba  się  kierować  tradycjami  i   grupy  są  samowystarczalne
zgodnie z tradycjami AA .  
          Darek  -   alkoholik  poinformował  odnośnie  prowadzenia  mitingów,  że  ma
doświadczenie w prowadzeniu mitingów, Darek opowiedział o swoim doświadczeniu , dużo
zależy od prowadzącego, to on  powinien kontrolować wulgaryzmy, zgłosił chęć pomocy do
zorganizowania takich warsztatów; 
          Karina – alkoholiczka odniosła się do sprawy braku chętnych do służb, wniosła taką
sugestię  ,  że  czasem  trzeba  bezpośrednio  poprosić  kogoś  o  podjęcie  służby  ,  nawiązać
kontakt  bezpośredni z potencjalnymi kandydatami  do służb bo to pomaga ;  
  Karolina – alkoholiczka wniosła taką uwagę, że  jedność to nie znaczy jednolitość, jesteśmy
różnorodni  ,  ale  cel  jest  jeden ,  leczenie  z  alkoholizmu ,  każda  grupa jest  indywidualna,
Intergrupa nie  ma prawa wpływać na działanie  grup;  Jest  dużo grup ,  po prostu można
wybrać grupę na której dobrze się czujemy a unikać tych które nam nie odpowiadają; 
         Zbyszek  –  opowiedział  o  swoim wieloletnim doświadczeniu dotyczącym wyboru
kandydatów do służb na grupach;  służby są ważne ,  służby są potrzebne,  czasem trzeba
zaufać nowym członkom grupy i im zaufać i proponować bezpośrednio o podjęcie się służby;
         Marcin – alkoholik  podzielił się doświadczeniem dotyczącym wzięcia służb w aa, nie jest
to na początku drogi proste, czasem trzeba bezpośrednio poprosić kogoś o podjęcie służby ,
nawiązać kontakt  bezpośredni z potencjalnymi kandydatami  do służb bo to pomaga; u mnie
tak było i to zadziałało w moim przypadku ; 
        Karolina  –  alkoholiczka  dodała  na  koniec  uwagę  ze  widzi  ,  że  jest  faktycznie
zapotrzebowanie  na zorganizowanie  takich warsztatów na przykład dotyczących  służb na
grupach ,  zaproponowała żeby Kamil został  koordynatorem  do organizowania warsztatów
na Intergrupie  , Kamil poinformował , że rozważy taką propozycję.  
           
Zakończenie spotkania – Deklaracja AA;    Następne planowane  spotkanie :  05.01.2025 r. 



                                                                                        Protokół sporządziła :
                                                                                          Agnieszka Alkoholiczka 


